



裘錦秋中學(屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

**家長通告 2025-2026/127**  
歌唱及才藝比賽暨公益金便服日安排

敬啟者：

一年一度的歌唱及才藝比賽將於 12 月 19 日（星期五）舉行，誠邀家長親臨學校一同欣賞表演及比賽。現特函通知，請家長於 11 月 28 日（星期五）或之前回覆本通告，以便學校作出安排，並請 貴子弟依時出席活動。詳情如下：

日 期：十二月十九日（星期五）

上學時間：上午八時十分

放學時間：下午一時正

服 飾：整齊校服或運動服，參加公益金便服日的同學則可穿純樸整潔的便服

同日亦為本校「公益金便服日」，學校非常鼓勵同學透過參與是次籌款活動關心社會，熱心公益事務。參與「公益金便服日」的同學，只須在 12 月 10 日（星期三）前將捐款（最少港幣\$10）交給班主任，就可以在活動當天選擇穿着便服回校，惟款式需符合學校指引。捐款後，同學會獲發貼紙一張，請於活動當天將貼紙貼在衣服的當眼處，以資識別。

如有查詢，請致電 2461 1555 與王矯笙老師或馮馨盈老師聯絡。

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月二十四日



裘錦秋中學(屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路28號

網址 Web site: <http://www.jctcm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jctcm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jctcm.edu.hk

**Parents Circular2025-2026/127**

**Arrangements for the Singing and Talent Contest and Community Chest Dress Casual Day  
Notification**

Dear Parents/ Guardians,

We are pleased to inform you that our school's Annual Singing and Talent Contest will be held on Friday, December 19. We cordially invite you to attend and enjoy the performances and competitions alongside our students.

To facilitate proper arrangements, we kindly request that you return your reply to this notice on or before November 28. Please also ensure that your child attends the event punctually. The details are as follows:

- Date: Friday, December 19
- School Start Time: 8:10 a.m.
- Dismissal Time: 1:00 p.m.
- Attire: Full school uniform or PE uniform. Students participating in the Community Chest Dress Casual Day may wear modest and tidy casual attire in accordance with school guidelines.

Please note that the same day will also be observed as our school's Community Chest Dress Casual Day. We strongly encourage students to participate in this charitable initiative as a gesture of care and social responsibility.

Students who wish to take part should submit a minimum donation of HK\$10 to their class teacher by Wednesday, December 10. Upon receipt of the donation, a sticker will be issued to each participating student. This sticker must be affixed prominently to their clothing on the day of the event for identification purposes. All casual attire must comply with the school's dress code.

Should you have any enquiries, please contact Mr. Wong Kiu Sang or Ms. Fung Hing Ying at 2461 1555.

Thank you for your continued support and cooperation.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal